
GemeenteBelangen krijgt veel vragen vanuit agrarische kant naar aanleiding  
van de inval van activisten in stallen bij een varkenshouder in Boxtel. 
 
Gemeente Belangen heeft daarom de volgende vragen aan het college. 
 
1 Hoe vind het college dat agrarisch moeten reageren als erin Raalte  
een situatie ontstaat zoals in Boxtel? 
2. Is er een Raalte een protocol als zich een soort gelijke situatie voor doet als in Boxtel? 
3. Zo ja, Hoe ziet dat er dan in grote lijnen uit? 
 
Met vriendelijke groeten, 
Jan Schokker  
 
 


